
 

 

 

Medlem af Folketinget Astrid Krag (S) har den 25. oktober 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. S 89 til ældreministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål S 89: 

”Vil ministeren oplyse, om hun finder det rimeligt, at op mod 1 mio. kr. af plejehjems-

klippekortspuljen går til revision af kommunernes regnskab for brugen af puljemid-

lerne?” 

 

Svar: 

Det kan oplyses, at kommunerne i deres budgetter for 2017 har afsat ca. 1,1 mio. kr. 

af de 380 mio. kr. i puljen til revision af klippekortsordningen til plejehjemsbeboere.  

Kommunerne forventes således at anvende under 0,3 procent af midlerne eller godt 

11.000 kr. i gennemsnit pr. kommune til revision af klippekortsordningen i 2017. 

 

Når der udmøntes puljemidler, skal puljemodtagerne leve op til en række regnskabs-

mæssige krav, herunder bl.a. dokumentation for at midlerne anvendes til formålet. 

Jeg synes derfor, at det i udgangspunktet virker rimeligt, at kommunerne har afsat ca. 

1,1 mio. kr. i deres budgetter for 2017 til administration. 
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